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Activiteitenin De Dreef

“De Dreef komt weer naar u toe.” Na het 
grote succes van 2012 is er ook dit jaar 
weer een leuke actie van Wijkcentrum 
De Dreef om het begin van de vakantie 
in te luiden. Tussen 1 en 4 juli wordt tel-
kens op een ander speelveld in de wijk 
een leuke spellendag georganiseerd. 

Lees alles over “De Dreef komt weer naar 
u toe” op pagina 7.
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Vrijwilligersdag Dreef
Op de vrijwilligersdag van Wijkcentrum De Dreef nam Bert Gruijters afscheid 
als voorzitter. Hij droeg de voorzittershamer over aan Martin de Bruijne. Het 
bestuur van De Dreef en vele vrijwilligers zorgden voor een gezellige middag 
met liedjes, toespraken en andere ludieke elementen. Bert kreeg een medaille 
namens het bestuur uitgereikt en de grote zaal draagt van nu af zijn naam. 
Ook Maria Thaens werd in het zonnetje gezet door wethouder Steenbakkers 
met een gemeentepenning.

Bert kreeg een eigen Bertblad uitgereikt 
waarin zijn 40-jarige inzet in De Dreef 
werd weergegeven. Dit blad kunt u op 
onze website www.wijkbladcoevering.
nl lezen. Aan het einde van de middag 
werden de aanwezigen verrast door een 
frietwagen die voor het diner zorgde. 
Erg geslaagd was de mening van ieder-
een.

Eind in zicht….
Het einde van zes jaar voorzitterschap 
komt in zicht, na vandaag ben je voor-
zitter AF. Je ziel en zaligheid in De Dreef 
gelegd, naar eer en geweten De Dreef 
weer op volle schroeven gezet. Dat is 
wat je gedaan hebt, met een voltallig 
bestuur achter en naast je. Je hebt be-

zuinigd waar het kon, je energie neer-
gezet waar een ander het tekort kwam, 
een goed woordje voor diegene die het 
nodig had….. Kortom Bert Gruijters was 
terug.

Zes jaar voorzitterschap hebben we mo-
gen genieten van je leiderschap. Maar 
vooral van je aanwezigheid en je en-
thousiasme, je gedrevenheid en je liefde 
voor De Dreef. Zonder Francien was dit 
absoluut niet mogelijk geweest. Ze was 
en is je trouwe fan in je doen en laten, 
ook voor De Dreef.

Bert had een andere kijk op De Dreef 
dan menig mens, maar door zijn gedre-
ven handelen wist hij iedereen met hem 

Martin de Bruijne (l) en Bert Gruijters (r)
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Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen.
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum.
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Voor vers & variatie - 7 dagen per week

Snelle tafelbediening

Voor de lekkerste friet
En de beste snacks
Uitgebreid assortiment belegde stokbroodjes
Smoske - naar Belgisch concept
Parkeren voor de deur
Verse jus d’orange
Nieuwe menukaart
Verantwoorde frituurolie

Familie

in het schip te krijgen. Hiervoor zijn wij 
hem bijzonder dankbaar en zullen pro-
beren deze positieve denkwijze voort te 
zetten. Er is weinig wat hem als nega-
tief aangerekend kan worden behalve 
dan dat hij voor menig mens binnen De 
Dreef te vroeg stopt.

Maar iedereen begrijpt dat aan al het 
goede een eind komt, dus we mogen 
namens alle vrijwilligers constateren dat 

de weg, die door Bert Gruijters met zijn 
enorme positieve energie is ingeslagen, 
gewoon doorgezet moet worden. Voor 
veel mensen is het een eer geweest om 
met hem te werken, maar voor nog 
meer mensen is het een eer om hem een 
vriend te noemen.

Het voltallige bestuur van Wijkcentrum 
De Dreef bedankt daarom ook de heer 
Bert Gruijters voor alle geweldige jaren 

van zijn voorzitterschap en wenst hem 
alle goeds voor de toekomst.

Bestuur Wijkcentrum De Dreef

Heeze - Leende: overschot van 1,2 miljoen euro
De onderstaande lezersbrief is naar het ED gestuurd als een reactie op een 
artikel van 15 mei uit het Eindhovens Dagblad waarin gemeld werd dat de 
gemeente Heeze- Leende een financieel overschot van 1,2 miljoen Euro heeft. 

Al enige jaren wordt door bewoners van 
Geldrop geprobeerd om het fietspad 
langs het Rulse pad (Kruisbeeld richting 
de Plaetse) te laten opknappen zodat ie-
dereen er gebruik van kan maken. Nu 
moeten de fietsers richting Strabrechtse 
Heide over de drukke Strabrechtse Hei-
deweg of over een slecht onderhouden 
zandpad. Vreemd hierbij is dat de Stra-
brechtse Heide door de gemeente Gel-
drop-Mierlo is uitgeroepen tot het meest 
belangrijk punt van recreatie. Daarom 
zou je mogen verwachten dat de ge-
meente druk uitoefent op de gemeente 
Heeze- Leende om het fietspad op te 
knappen.

Lezersbrief:
Een mooi bericht in deze tijd – alleen 
de toegevoegde informatie steekt me: 
“Wethouder Jos van Bree liet weten dat 

het positieve saldo vooral ontstond door 
incidentele meevallers.”

Al meer dan 2 jaar zijn bewoners van 
Geldrop (Coevering) erg ontevreden 
over de toegangsweg per fiets naar de 
Strabrechtse Heide (grondgebied van 
de gemeente Heeze-Leende). De toe-
gangsweg loopt nu via de gevaarlijke 
Strabrechtse Heideweg en eindigt in 
een zandpad dat gecombineerd ge-
bruikt wordt door wandelaars en zelfs 
door paardrijders van de aangrenzende 
manege.

Een groepje personen onder leiding 
van genoemde wethouder – Staatsbos-
beheer – ambtenaren van de gemeente 
Heeze-Leende en enkele bewoners van 
Geldrop kwamen in een goed gesprek 
tot de conclusie dat de gemeente Heeze 

in gebreke was gebleven bij het onder-
houd van het fietspad langs de Rulse-
dijk. Op de ANWB kaarten is deze weg 
de aangegeven route om de heide te 
bereiken!!

De heer van Bree zegde toen toe, dat 
e.a. verbeterd zou worden, inclusief het 
plaatsen van borden om de officiële weg 
aan te geven. NA TWEE JAAR reclame-
ren via mails en telefoontjes om de af-
spraak ná te komen heeft de heer van 
Bree recentelijk de beslissing genomen 
om er niets aan te doen…. 

Het blijft bij het oude. Jammer. Tja, als 
dat een van de manieren is om geld over 
te houden, dan heb ik daar moeite mee.

Harry Lefferts
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jeugd rubriek

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 285 47 07

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur.

Elke zaterdag van 10.00 tot 14.00 uur.

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Kidskraam
Daar stonden we dan langs de voetbal-
lijn. Vaderlief en ik, maar ook opa en 
oma, kleine broer en heel veel andere 
ouders. De grote mannen van het f-elftal 
renden of hun leven ervan afhing. Het 
was ook niet niks. Dit was de bekerwed-
strijd: zij konden zomaar kampioen van 
dit seizoen worden.

Alle ouders waren nog zenuwachtiger 
dan de voetballers zelf. Maanden wa-
ren ze dan ook gewapend met koffie 
en koekjes (en natuurlijk de stoeltjes) 
meegegaan naar elke wedstrijd om hun 
zoon aan te moedigen.

De spanning hing ijzersterk in de lucht. 
Spandoeken werden bijna uit elkaar ge-
rukt zodat iedereen ze goed kon lezen.
En ik was erbij. Onze zoon was verdedi-
ger, en niet de laatste natuurlijk. Volgens 
mijn mening was er nog nooit zo een 
goede verdediger geweest dan hij. 

Alle mini-mannekes deden hun uiterste 
best, onder aanmoedigingen van de ou-
ders. De wedstrijd was zo spannend, tot 
de laatste minuut.

In de laatste vijf minuten viel de verlos-
sende tweede goal: we hadden gewon-
nen!

En voor mijn gevoel veel meer dan een 
wedstrijd. Onze zoon van 7 jaar speelde 
een volle wedstrijd voetbal. Wat een 
overwinning.

Na al die jaren ziekenhuis uit en zie-
kenhuis in, vechten voor het leven van 
onze zoon. Alle dokters bij de voornaam 
kennen. Weten hoe je hechtingen moet 
verwijderen. De keren dat je kind een 
afstudeerproject is in een Academisch 
ziekenhuis.

Steeds weer hopen dat het de laatste 
keer is. Steeds die onmacht van toekij-
ken, niks kunnen doen en door blijven 
gaan in goede hoop.

En dan nu die overwinning in het voet-
bal, nee.... Dit was veel meer. 

Als er ooit iemand tegen me zegt dat hij 
of zij de tranen over de wangen heeft 
lopen bij een overwinning van een voet-
balwedstrijd van die grote mannen van 
7 jaar, dan kan ik alleen maar terug in de 
tijd gaan en overgelukkig beamen, dat 
dit gevoel herkenbaar is.

Na al die jaren kan ik nog steeds gloeien 
van geluk, als ik aan dat moment denk.
Dus oproep aan alle vaders: voetbal kan 
zoveel meer zijn dan een troep grote of 
kleine mannen die als bezetenen achter 
een bal aan rennen en hem dan vervol-
gens wegtrappen.

Echt waar, een overwinning kan een 
oergeluksgevoel geven!

Dank je, zoon!

Een Moederke

Moppentrommeltje
Jantje staat voor de deur van een huis 
en kijkt erg sip. Een oude meneer die 
voorbij komt, vraagt: ”Wat is er, ventje? 
Kan ik je ergens mee helpen?” “Ik kan 
niet bij de bel,” zegt Jantje bedrukt.
“Dan druk ik wel even voor je,” zegt de 
man. Hij drukt op de bel. “Bedankt!” zegt 
Jantje.  “Maar nu moeten we er snel van-
door, anders krijgen ze ons nog te pak-
ken!”

BEACH PARTY
Op vrijdag 5 juli is de laatste disco van 
dit seizoen. Het doet ons echt plezier dat 
we kunnen melden dat we weer een 
fantastisch seizoen kunnen afsluiten. 
Daarom willen we deze laatste disco dan 
ook groot neerzetten.

We maken gewoon een                                             
Beach party!
We beginnen net als altijd om 18.30 uur, 
in zomerse kleding, we bouwen een 
feestje en sluiten om 20.30 uur. De en-
tree is deze keer gratis!

We gaan ervan uit dat iedereen die ook 
maar 30 seconden heeft genoten op 
onze disco’s (langer dan dat natuurlijk 
ook) van de partij zal zijn.

Tot beach!
De jeugdvrijwilligers
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De Dreef is onze lust en leven
Rina en Bert Sleutjes-Vereggen uit de Abel Tasmanstraat  kregen in 2010 bei-
den een Koninklijke onderscheiding voor vele jaren vrijwilligerswerk, met 
name in en voor De Dreef. Liesbeth Dirkse maakte met Rina een afspraak voor 
een interview. Bert schoof halverwege aan. Het werd een aangenaam treffen 
met fijne mensen. 

Zilver is goud waard
Vaak wordt het laat in De Dreef, soms 
heel laat. Rina Sleutjes is niet te beroerd 
om eens bij te springen als dat nodig is, 
en vóór een vereniging na afloop van 
haar activiteit de ruimte heeft opge-
ruimd en een borrel gedronken, heeft 
de klok al (lang) de grote uren verlaten. 
Druk kan het ook zijn. Aan alle kanten te-
gelijk, in de verschillende ruimten, moet 
Rina soms zorgen voor drankjes, hapjes 
en andere ondersteuning. Geen punt, 
Rina blijft overeind.

Ergens tussen de 35 en 40 jaar is ze al 
Dreefvrijwilliger, vertelt ze, en haar man 
nog een half jaar langer. Ik besluit het 
thuis eens na te zoeken op internet. Daar 
staat het volgende te lezen naar aanlei-
ding van hun Koninklijke onderscheidin-
gen: “Bert Sleutjes beheert sinds 1977 
het wijkgebouw, draait bardiensten en 
verricht tal van hand- en spandiensten. 

Rina Sleutjes-Vereggen is sinds 1978 
penningmeester van de wijkstichting 
en begeleidster van vrijwilligers. Sinds 
1990 zit de Geldropse ook in het be-
stuur.” (Ook hun werkzaamheden voor 
de Scouting worden genoemd).

“Zilver” hebben ze dus al gehaald, goud 
zijn ze waard. Voor dat zilveren jubileum 
ontvingen ze de gemeentelijke vrijwil-
ligerspenning. Over het penningmees-
terschap hoor ik Rina niet. Ze zorgt dat 
er altijd kasgeld is en telt de kas. Drie 
ochtenden in de week gaat ze daarvoor 
naar het wijkcentrum. Ook houdt ze de 
spaarkas bij, doet de was (waaronder 
alle T-shirts bij activiteiten) en biedt de 
helpende hand waar nodig. 

Terwijl ik bij Rina zit, gaat de telefoon. 
Theo doet vanavond geen bardienst, 
laat hij weten. Geertje valt in voor hem. 
Rina kan gewoon naar haar aquajoggen 
gaan, dat ze twee keer in de week doet. 
Ze is sportief, vindt het lekker om te be-
wegen en gaat ook drie maal per week 
fietsen met een stel vriendinnen. “En het 
is natuurlijk ook gezellig,” voegt ze toe.

K(r)eten bij het kamp
Toen Rina zelf nog jonge kinderen had, 
hield ze zich bezig met jeugdactiviteiten, 
waaronder de kampweken. In de zo-
mer konden jongeren uit de Coevering 
een week mee op kamp, waarbij Rina 
en haar man Bert begeleiders waren. 
Voor het kamp in Eersel hadden ze niet 
genoeg begeleiding, met name om te 
koken. Rina durfde dat wel aan en ging 
mee met Bert. Het werd een spannende 
belevenis. ’s Nachts werden de seksen 
van elkaar gescheiden. De jongens la-
gen op zolder terwijl de meisjes met de 
staf in een ander gebouw sliepen. Over-
dag hadden de meisjes in het dorp con-
tact gelegd met lokale jongens. Daarbij 
hadden ze het logeeradres doorgege-
ven. ’s Nachts kwamen de genodigden 
naar de boerderij. Overstromend van 
testosteron klommen ze via de brand-
trap op het platform bij de zolder, ruk-
ten de deur open en schreeuwden om 
de meisjes. De Geldropse pubers pikten 
geen concurrenten binnen hun territo-
rium. Er vielen klappen, wat vooral grie-
zelig was omdat de ruzie zich op hoogte 
afspeelde. Door alle herrie werden de 
meisjes gealarmeerd en wilden naar 
hun aanbidders toe. Ze konden door de 

staf met moeite in bedwang gehouden 
worden. Telefoon om de politie te bel-
len was er niet, en de boerin deed de 
tussendeur niet open. Gelukkig liep het 
met een sisser af. Op zeker moment dro-
pen de Eerselnaren af, maar dagenlang 
kwamen ze ’s avonds spoken in het bos 
en waren hun lichten zichtbaar. Avond-
spelen in het bos konden daardoor niet 
plaatsvinden.

‘Groot’ alarm & pijn met pret
Rina heeft er geen goed gevoel bij dat 
alleen zij geïnterviewd wordt. Ze haalt 
er eega Bert bij. “Bertje” zegt hij zelf, wij-
zend op zijn geringe lengte. “Grote Bert 
en Kleine Bert,” zeggen ze in De Dreef, 
wanneer ze het over (voormalig) voorzit-
ter Bert Gruijters hebben en Rina’s kleine 
man. 

Bert(je) herinnert zich hoeveel plezier 
ze hebben gehad tijdens het kamp in  
Meijel, toen iedereen van karton een ei-
gen muziekinstrument gemaakt had en 
er daarna zogenaamd op speelde. Nie-
mand wou nog naar bed en wie er al in 
lag kwam er weer uit, om met slaapzak 
en al bij het gezelschap te gaan liggen. 
“Daar had je bij moeten zijn!”

Al jarenlang is Bert verantwoordelijk voor 
het alarm. Ooit heeft hij een inbreker te 
pakken gehad die er met de fooienpot 
vandoor ging. Helemaal spannend was 
het toen in één nacht het alarm maar 
liefst vier keer afging. Na de derde keer 
kwam de alarmcentrale nog ‘s nachts 
een nieuw kastje installeren, want tel-
kens was het loos alarm. Het baatte niet: 
er volgde opnieuw een melding. De vol-

Rina: “Er zijn genoeg ideeën in 
De Dreef maar het ontbreekt 
aan kartrekkers.””
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gende dag ontdekte toenmalig beheer-
der Zar Blok de ‘inbreker’. Een muis trip-
pelde telkens over de draad en het kastje 
van het alarm naar zijn schuilplaats in de 
spouwmuur.

Nadat de eerste Dreef was afgebrand 
werd in Venlo een houten keet gekocht. 
Met een hele groep vrijwilligers reisden 
ze op zaterdag naar het Limburgse om 
de keet af te breken. Hartstikke gezellig 
was het. Bert schoot het echter enorm in 
zijn rug. Krom van de pijn werd hij afge-
voerd naar Geldrop. Bij de dienstdoende 
huisarts zat de halve werkploeg in de 
wachtkamer. De één had een splinter in 
zijn oog, de tweede een spijker in hand 
of voet, een derde mankeerde weer wat 
anders en Bert kwam er dus met zijn hef-
tige rugpijn. Ondanks hun ellende had-
den ze enorm gelachen, herinnert Bert 
zich. Gedeelde pijn is halve pijn?

Dingen die (niet) voorbijgaan
Vroeger werd de opening van het 
nieuwe seizoen groots aangepakt. Voor 
kinderen was er bijvoorbeeld een ope-
ningstocht door het bos, waarbij de me-
dewerkers zich verscholen op posten. 
Ook kende De Dreef een kerst-inn voor 
alleenstaanden. Op Tweede Kerstdag 
was er ’s middags een warme maaltijd 
(verzorgd door het ziekenhuis, meent 
Rina). Daarna was iedereen welkom. Het 
waren heel gezellige middagen met een 
soort open podium met zang en dans. 
Waarom deze activiteiten verdwenen 

zijn? “Misschien omdat er geen kartrek-
ker meer was,” oppert Rina. “Aan goede 
ideeën ontbreekt het niet, maar vaak is 
er geen kartrekker,” zegt ze spijtig. 

In die beginperiode, toen De Dreef nog 
een wijkvereniging was en men lidmaat-
schapsgeld moest betalen, was Jan van 
Bussel voorzitter. Hij woonde ook in de 
Abel Tasmanstraat en benaderde men-
sen om mee te werken. Omdat Bert 
geholpen had bij de bouw, werd hij ge-
vraagd als vrijwilliger. 

Zo belandde Bert achter de bar en in de 
jeugddisco. Een half jaar later werd Rina 
door Jan’s vrouw Annemie gevraagd om 
de financiën van de bar te doen. Ook 
Rina hapte toe. Het was een tijd waarin 
de bewoners van de Abel Tasmanstraat 
een echte eenheid vormden. Veel men-
sen zijn intussen verhuisd of dood, en 
de sfeer van destijds is er niet meer (een 
constatering die voor veel straten en 
buurten opgaat).

Die fijne, vertrouwde sfeer is nog steeds 
aanwezig binnen De Dreef. “Hij is wel 
eens een tijdje weg geweest, maar nu 
is het weer een leuk clubje,” zegt Rina. 
Dat vindt Bert blijkbaar ook, gezien zijn 
uitspraak: “Ik heb altijd gezegd: ’40 jaar 
maak ik vol en dan schei ik er uit’ maar 
dat kan ik toch niet. De Dreef is voor mij 
mijn lust en mijn leven.”

Liesbeth Dirkse

       

    

    

 

        

Bert: “De Dreef is mijn lust en 
mijn leven.””

Nieuws uit het 
winkelcentrum
Op zaterdag 11 mei werden de winke-
lende moeders verrast door de Moeder-
dagactie van Winkelcentrum Coevering, 
ze kregen allemaal een leuke shopper. 
Alle moeder konden een briefje invul-
len waarmee ze kans maakten op een 
cheque van 25 euro. Een muziekband 
zorgde die dag voor extra gezelligheid.

De winnende moeders zijn: mevr. Scho-
nenburg, mevr. De Beer, mevr. Van de 
Steen en mevr. Michalakos. Helaas heb-
ben we geen foto van de winnaars. Alle 
moeder waren verhinderd. 

Ook Vaderdag wordt/werd niet verge-
ten. Alle vaders krijgen een leuke at-
tentie. En natuurlijk kunnen zij ook mee 
doen om een waardecheque te win-
nen. De gezellige ondersteuning van 
Vaderdag wordt gegeven door de Mid-
deleeuwse Dorpsgek Bartholomeus. Hij 
praat, hij zingt en maakt muziek. Dit alles 
eenvoudig en puur, zoals bijvoorbeeld 
op zijn magisch klinkend instrument “de 
hang”. Is hij nu een filosoof... of toch 
een halve troubadour..? In ieder geval 
weet hij waar het in het leven om draait.

Goede rapportcijfers
Een trotse keurslager Maurice Seelen laat 
2 certificaten zien. De eerste met een 
rapportcijfer 10 en eentje met een cijfer 
9,6. Onverwachts is de Stichting Voedsel 
Veiligheid Inspectie Wageningen langs-
geweest om de algemene hygiëne en 
die van het rundergehakt in het bijzon-
der te keuren: “Bij Keurslager M.M.M. 
Seelen is het product rundergehakt op 
een onverwachts moment gekeurd op 
kwaliteit/versheid/hygiëne.  Het runder-
gehakt is beoordeeld met een cijfer 10”.
Keurslager Seelen is trots op de certifica-
ten maar niet verrast. “We zorgen voor 
een goede hygiëne, iedereen weet pre-
cies wat hij/zij moet doen en alles wordt 
door mij gecontroleerd.” Lijsten aan de 
wand laat zien dat hij de hygiëne inder-
daad zeer serieus neemt.

Nieuwe voorzitter
Maurice Seelen is ook de nieuwe voorzit-
ter van de Winkeliersvereniging. Hij ver-
vangt Ton Donders van Mimosa. Letteke 
Brommert is tot het bestuur toegetreden 
waarvan ook Jack Willems en Leo Hen-
driks lid zijn.
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Dreef  agenda en info
Maandagenda
Alle activiteiten vinden plaats 
in Wijkcentrum De Dreef.

21 juni: Jeugddisco voor jeugd vanaf 
groep 3 t/m groep 8 van de basisscho-
len. Aanvang: 18.30 uur einde 20.30 
uur. Entree € 1,- pasje verplicht, heb je 
nog geen pasje dan kan je tegen beta-
ling van € 1,- deze bestellen bij de in-
gang van de grote zaal. Gaarne pasfoto 
mee brengen. 
22 juni: De Gemeenschap van de Goe-
de Herder/kerngroep de Oase nodigt u 
uit voor de viering op zaterdagavond 
19.30 uur tot 22.00 uur in de Funzaal. 
U bent van harte welkom om met ons 
mee te vieren!
23 juni: Rommelmarkt Haïti, aanvang 
10.00 uur entree € 0.50.
28 juni: Chill In op laatste vrijdag van 
de maand. van 21.00 uur tot 01.00 uur. 
Voor jeugd vanaf 16 jaar, legimitatie ver-
plicht. Kosten € 2,50.
1 t/m 4 juli: De Dreef komt naar u toe.
Er worden verschillende activiteiten ge-
organiseerd in de wijk, elke dag op een 
andere plaats.
2 juli: Laatste kienen voor de vakantie 
Kienen voor 40+ van 14.00 tot 16.15 
uur. Kienen voor ouderen waarbij het 
tempo rustig is en er geen geldprijzen 
zijn. 
4 juli: Laatste kienen voor de vakan-
tie kienen door de VOB. Zaal open om 
19.00 uur, Aanvang 20.00 uur  einde 
23.00 uur.
5 juli: Jeugddisco voor jeugd vanaf 
groep 3 t/m groep 8 van de basisscho-
len. Aanvang: 18.30 uur einde 20.30 
uur. Entree € 1,- pasje verplicht, heb je 
nog geen pasje dan kan je tegen beta-
ling van € 1,- deze bestellen bij de in-
gang van de grote zaal. Gaarne pasfoto 
mee brengen. 

Wijkgebouw De Dreef gaat op vakan-
tie van 8 juli t/m 4 augustus.

Vrijwilligers en bestuur van wijkcen-
trum De Dreef wensen u een fijne va-
kantie toe.

De Dreef komt naar u toe deze zomer
Dag beste kinderen. Na een jaar hard gewerkt te hebben, en overgegaan naar 
een nieuwe klas of school volgend seizoen, eerst even tijd om 6 weken te ge-
nieten van vakanties en uitstapjes.

Wijkcentrum De Dreef verzorgt de eerste 
week van juli weer een gezellige spel-
lendag op 4 verschillende plaatsen in de 
wijk: 1 juli op het grote veld op de Bos-
rand; 2 juli op het veld in de Walewein-
laan; 3 juli op het veld in de Reinoutlaan 
en 4 juli op het veld in de Willem van 
Ruisbroeckstraat (helemaal achter in het 
veld bij de nieuwe woningen).

Kinderen waren vorig jaar hier heel en-
thousiast over. Ouders werkten mee en 
vroegen om een vervolg, dat komt er 

dus. Ouders reserveer de datum voor 
uw wijk en help mee. Kunt u zelf niet 
aanwezig zijn, de kinderen zijn altijd 
welkom. We komen met het voetbalspel, 
trampoline, waterglijbaan, kabelbaan, 
wat skate attributen. De gemeente, 
Woonbedrijf en De Dreef bekostigen “De 
Dreef komt naar u toe…”.

Tot de eerste week van juli.

Wijkcentrum De Dreef

Tai Chi lessen 
De Dreef is gestart met Tai Chi lessen 
voor mensen met een beperking. Maaike 
geeft les in de grond beginselen en van 
Tai Chi. Op een vrije manier kun je in 10 
à 15 lessen een mooie beweging maken 
in de vorm van Tai Chi.

Omdat we meer bewoners de kans wil-
len geven met een beperking met Tai Chi 
kennis te maken zijn de kosten laag. Heb 
je last van spieren, stijfheid,  word je te 

zwaar of geopereerd, begin er gewoon 
rustig mee. De kosten zijn € 2,50 euro. 
De lessen worden gegeven op vrijdag-
morgen van 10.00 t/m 11.00 uur. U 
krijgt nog een lekker kopje thee na.

Is uw interesse gewekt, loop gewoon 
even binnen op de vrijdagochtend rond 
9.45 uur en Maaike legt het even voor 
u uit.
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Openingstijden:
Dinsdag t/m vrijdag:
8.30 tot 17.30 uur
Zaterdag: 8.15 tot 16.00 uur
Met en zonder afspraak

Dames- en Herenkapper
Brommert

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA Geldrop
Tel: 040-285 77 54

Sinds 1973

Kijk op onze nieuwe website 
www.haarmode-brommert.nl 
voor leuke acties.  

�  Di. studenten 15% korting 
        (op vertoon van studentenpas)
�  Wo. en do. 65+ 10% korting

De laatste der Mohikanen
Het is 40 jaar geleden dat Harry Brommert van start ging in Winkelcentrum 
Coevering. Het Winkelcentrum was net gebouwd en begon langzaam vol te 
lopen met ondernemers. In het pand van het huidige Kaaspuntje ging hij van 
start. Zonder personeel, want daarvoor was het pand te klein. 40 jaar later is 
Haarmode Brommert een begrip in de Coevering. Zijn klanten komen van ver 
buiten de Geldropse grenzen en vaak speciaal voor hem, daarom blijft hij ook 
na zijn pensionering volgend jaar nog één dag in de week knippen. Als laatste 
ondernemer van het eerste uur heeft hij nog steeds volop plezier in zijn werk.

De kapperszaak van 40 jaar geleden is 
niet te vergelijken met die van vandaag. 
En daarmee is direct de kracht van Harry 
te zien. Meegroeien met de tijd maar 
tegelijk ook vasthouden aan de goede 
dingen. Klanten willen soms alleen door 
hem geknipt worden en komen soms 
van heinde en ver. Zijn dochter Letteke 
neemt volgend jaar Haarmode Brom-
mert helemaal over. Dan wordt Harry 
“een gewone werknemer”. Harry is be-
gonnen als herenkapper, een echt am-
bacht zoals hij dat zelf noemt. Hij deed 
zelfs mee aan wedstrijden en werd zelfs 
kampioen van Brabant waardoor hij ook 
mocht deelnemen aan de Nederlandse 
kampioenschappen. Liever heeft hij niet 

vermeld dat hij daar “maar” 22-ste werd. 
De publiciteit leverde hem veel klanten 
op. 

Met de komst van een hulp werd het 
eerste pand te klein en werd er verhuisd 
naar de huidige locatie. Daar is Haarmo-
de Brommert uitgegroeid tot een moder-
ne dames- en herenzaak waar Harry en 
Letteke werken met een team van 5 kap-
sters. Er staat nu een goed team waar-
van de meesten al lang bij Brommert 
werken. Een professioneel team waar 
Letteke en Harry veel tijd en energie in 
steken. Aandacht voor de klant is heel 
belangrijk. Waar je als leek verwacht 
dat het knippen van heren eenvoudi-

ger is dan dames is dat volgens Harry 
precies andersom. Het knippen van he-
ren is moeilijker en het kost een begin-
nend teamlid gemiddeld 2 jaar om dit 
goed onder de knie te krijgen. Tijdens 
de schoolopleiding wordt niet specifiek 
aandacht besteed aan het knippen van 
heren. Op dit moment is kapper meer 
en meer een meisjesberoep aan het wor-
den. Het eerste meisje dat in zijn zaak 
heren moest knippen had een moeilijke 
tijd. Heren waren gewend om door een 
mannelijke kapper geknipt te worden. 

Leuk die oude herinneringen ophalen. 
Harry laat een zwart-wit foto zien uit 
de eerste jaren. Hij geeft daarop na het 
knippen van een klein jongetje hem een 
lolly. Dat ging in die dagen zo totdat een 
tandarts hem erop attent maakte dat al 
dat zoet niet goed voor de tanden is. 
“Het is bijzonder dat je na 40 jaar nog 
steeds een goedlopende salon hebt,” 
merkt Harry bescheiden op. De kans is 
groot dat het “succes” nog lang aan-
houdt, want de salon is straks in goede 
handen van zijn dochter Letteke. 

Acties
Tijdens de Braderie Coeverie in het laat-
ste weekend van september kunt u te-
recht bij Haarmode Brommert voor de 
prijzen van 1973. 

Wordt Haarmode Brommert verko-
zen tot “De Leukste Kapsalon van 
Nederland”? 
Tijdens hun 40-jarig jubileum? Iedere 
kapsalon is uniek, gezellig en kwalitatief. 
Maar welke kapsalon is nu de leukste 
kapsalon van Nederland? Bij de Verkie-
zing van De Leukste Kapsalon kan er nu 
gestemd worden op Haarmode Brom-
mert via www.kapsalonvanhetjaar.nl. 
Bij het uitbrengen van een stem maken 
stemmers direct kans op leuke prijzen, 
zoals een mooie tablet of een wellness-
dag voor 2 personen.

Goed doel
Er kan tot en met 17 juli 2013 worden 
gestemd op Haarmode Brommert via 
www.kapsalonvanhetjaar.nl. Het stem-
men is gratis en bij iedere stem wordt 
er € 0,05 gedoneerd aan Stichting Haar-
wensen, die zich inzet voor kinderen, die 
door ziekte hun haren verliezen. Zij zorgt 
ervoor, dat deze kinderen een mooie 
handgemaakte pruik ontvangen.
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FIETSEN: 
Batavus 
Sparta 

Gouden Leeuw 
Loeki 

FIETSEN: 
Batavus 
Sparta 

Gouden Leeuw 
Loeki 

BROM-/SNORFIETSEN,
SCOOTERS, 

SCOOTMOBIELEN:
Peugeot
Piaggio
Vespa
Gilera

Saxonette
Freerider

BROM-/SNORFIETSEN,
SCOOTERS, 

SCOOTMOBIELEN:
Peugeot
Piaggio
Vespa
Gilera

Saxonette
Freerider

Scherpe
prijzen
 en een
goede
service

Scherpe
prijzen
 en een
goede
service

Paul van Lieshout 
Mierloseweg 52 

5666 KA  Geldrop 

“Luistert naar bewoners met eigen ideeën
uit wijken in beide kernen”

Bezoek onze website: www.d66geldrop-mierlo.nl

Hebt u vragen of suggesties:
neem dan gerust contact op met een van onze fractieleden.

Fractie:
Wil Maasakkers
Jan Beens
René van Eck
Basil Cuppen

040-2857722
040-2852835
040-2850722
0492-780915

w.maasakkers@geldrop-mierlo.nl
j.beens@geldrop-mierlo.nl
r.v.eck@geldrop-mierlo.nl
b.cuppen@geldrop-mierlo.nl

Afdeling
Geldrop-Mierlo

Renovatie parkeerplaatsen
We hebben er een tijd op moeten wachten, maar eindelijk is het zover: de 
renovatie Livingstonestraat is klaar. Het was een hele klus, vooral omdat de 
weergoden niet mee werkten. Vooral in de afgelopen winter sneeuwde en 
vroor het hard. Waar mogelijk bleven ze doorwerken. Het project heeft on-
geveer 3 weken langer geduurd. Gelukkig ging de 2e helft bij de hoogbouw 
voortvarend. 

We keken wel raar op, dat er ineens on-
dergrondse papiercontainers waren. Na 
navraag bij de gemeente was dit op ver-
zoek van Woonbedrijf. Zij gaf te kennen 
dat zij de papierruimtes gaarne anders 
wilde gaan gebruiken: voor scootmo-
bielen. Nu kan je eigen afvragen wat dit 
voor zin heeft, iemand die in een scoot-
mobiel rijdt, is slecht ter been. De vraag 
is dan ook: hoe kom je dan boven; de 
deuren zijn zwaar naar de entree en er 
zijn te veel drempels. Dit is iets om over 
na te denken.

Terugkomend op de werkzaamheden: 
alles is mooi afgewerkt, natuurlijk is er 
nog een paar zaken dat gedaan moeten 
worden, zoals de beplanting. De borders 
zijn nu gereed gemaakt voor de zomer. 
Alleen jammer dat bepaalde mensen 
hun hond erin laten poepen/plassen. 
Daar zijn ze niet voor gemaakt. Terwijl  
5 à 10 meter verder een pracht van een 
bos ligt.

Ook de hond uitlaten op het gras onder 
de flats is vervelend, daar de mensen die 

Het aanleggen van de bestrating ging in een vlot tempo

op de 1e verdieping wonen dan in de 
stank zitten.

Laten we met zijn allen proberen ervoor 
te zorgen, dat alles netjes blijft en dat 
we er een mooie schone nette buurt aan 
overhouden.

Gemeente en alle firma’s, die eraan 
mee hebben gewerkt: bedankt!

Een bewoner

Naschrift redactie: We hebben een 
ruime foto-serie van de renovatie buiten-
gebied Coevering-Oost op onze website 
www.wijkbladcoevering.nl staan. Kijk 
bijvoorbeeld bij het artikel van 11 mei. 
De meeste foto’s zijn geschoten door An-
nette, waarvoor onze hartelijke dank. 
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Jubileumjaar Geldrop-Burkina Faso
Het is een drukke periode geweest voor de Stichting Geldrop-Burkina Faso en 
ZWO vanwege hun 40-jarig jubileum, maar wel heel geweldig! We hebben 
in het Kruispunt een drukke receptie gehad met ong. 200 mensen, het was 
een terugkijken naar 40 jaar vriendschap en 40 jaar goed gelukte en minder 
goed gelukte projecten. Job Bouman, de vrouw van Herman, werd tot erelid 
van ZWO benoemd vanwege de steun aan het werk van Herman en ook Hr 
Giebels werd bedankt voor het maken van de 2 prachtige driewielers, die ie-
dereen in Geldrop ondertussen al eens heeft zien rijden, óf op de Meise Mert 
óf op Koninginnedag bij de Dreef of op een van de andere plaatsen waar ze 
al geweest zijn.

Die driewielers, daar willen we er 100 
van laten maken : dóór de gehandicap-
ten - vóór de gehandicapten. Ook willen 
we 50 kippenfokkerijtjes laten bouwen, 
zodat ze met hun driewieler hun eieren 
en kippen op de markt kunnen verko-
pen. Via allerlei wegen komt er geld bin-
nen en zeker weten dat we het bedrag 
gaan halen! Wilde Ganzen gaat straks 
ook nog een stevige duit in het zakje 
doen!

In maart is er ook een delegatie uit Bur-
kina hier op bezoek geweest: Hr. Issa Pa-
lenfo en onze secretaresse Noelie Zoun-
grana. Hr. Palenfo is directeur van de 
gehandicaptenorganisatie ARAPHA in de 
hoofdstad Ouagadougou. Zijn gehandi-
capten gaan binnenkort beginnen met 
het maken van de eerste driewielers. Wij 
hebben tijdens hun bezoek hen een in-
druk willen geven van de manier waarop 
wij met mensen met een lichamelijke of 
geestelijke beperking omgaan. Daarom 
bezochten wij een woonzorgcentrum 

in Rosmalen, de Mytylschool en Blixem-
bosch in Eindhoven en het Laar en de 
Buitenlaar in Geldrop.

Vooral deze laatste bezoeken hebben 
veel bij hen losgemaakt. Mensen met een 
geestelijke beperking verblijven vaak in 
de hut of worden verstoten. “Ze leveren 
geen geld op, maar kosten geld”  is nog 
steeds hun beredenering, wij schrokken 
daarvan, maar in hun ogen en met de 
beperkte middelen die ze hebben is het 
ook heel moeilijk. Ze waren verbaasd 
over het plezier dat deze mensen heb-
ben in hun werk en wat een leuke din-
gen ze fabriceren. Issa is ook vertegen-
woordiger voor Burkina in de Verenigde 
Naties om te vechten voor de rechten 
van gehandicapten. Hij moet van zijn 
bezoek ook een verslag schrijven voor 
de regering. Hij hoopt dat er met zijn er-
varingen en aanbevelingen bij de rege-
ring iets aan hun situatie wordt gedaan. 
Er is op dit terrein in Burkina een hele 
mentaliteitsverandering nodig.

We hebben ook wat leuke dingen ge-
daan o.a. zijn verjaardag gevierd (onbe-
kend bij hen) met slingers,  ballonnen, 
taart & zingen en een cadeautje van de 
Buitenlaar. Geweldig!  We zijn door wet-
houder Steenbakkers vriendelijk en gast-
vrij ontvangen op het gemeentehuis. 
Ook zijn we naar het Daf museum, Eind-
hoven en het Weverijmuseum geweest. 

U snapt een veel te vol programma, 
maar ze zouden er niets van hebben wil-
len missen. Extra feest was hun kennis-
making met de sneeuw, die hadden ze 
nog nooit gezien én gevoeld, alhoewel 
de kou waren ze snel beu: het scheelde 
meer dan 40 graden met Burkina.

Er was een platformdag waarnaar alle 
organisaties kwamen die in Neder-
land voor Burkina Faso werken. Issa en 
Noelie vertelden over hun werk en het 
nieuwe driewielerproject: het was een 
interessante dag voor ons allemaal. Op 
de laatste dag voor zijn vertrek zei Issa 
tegen zijn gastheer: “Ik heb me hier thuis 
gevoeld alsof ik tot een grote familie be-
hoorde. Ik werd hartelijk ontvangen, on-
der andere voor de lunch of het diner.”

Maar we zijn er nog niet…. onze inza-
meling gaat nog voort en we hopen 
nog meer geld binnen te krijgen. Op 6 
juni heeft Basisschool het Vijfblad een 
sponsorloop gehouden om geld bijeen 
te brengen om misschien één, misschien 
meer fietsen te kunnen aanschaffen. Ge-
weldig dat de school en de kinderen dit 
voor Burkina willen doen.

Ik kan me nog herinneren dat ik in Bur-
kina was en informeerde naar de moge-
lijkheid voor gehandicapte kinderen om 
naar school te gaan……daar hadden ze 
nog geen oplossing voor. Een paar kin-
deren wel: ze droegen samen, om beur-
ten hun vriendje op de rug naar school 
(basisschoolkinderen !!), maar dat zal een 
uitzondering zijn. Ook op school werd 
hij overal waar nodig geholpen. Mis-
schien kunnen we straks voor deze kin-
deren ook driewielers maken, zodat ook 
zij naar school kunnen.

Iedereen die tot nu toe meegewerkt 
heeft aan het welslagen van ons jubi-
leumjaar: hartelijk bedankt, hartverwar-
mend te weten dat er veel mensen in 
Geldrop zijn die onze Stichting een warm 
hart toedragen. Bedankt ook voor uw fi-
nanciële bijdragen, mocht het zijn dat U 
iets wilt bijdragen aan dit project, graag 
naar: Rabobanknummer 15.97.39.918 
t.n.v. Stichting Samenwerking Geldrop-
Burkina Faso onder vermelding van Drie-
wielerproject.

Lucy Hermsen
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Winkelcentrum Coevering 28, 5665 GA  Geldrop
040 - 280 04 74

Verzorg uw haar, net als uw 
huis, goed in de zon.

Kérastase Soleil
Wij wensen u een geweldige, en zonnige vakantie. 
Wij zijn gedurende de hele vakantie geopend. 
Alleen op de maandagen gesloten.

Beschamend optreden gemeenteraad
Apathie ontwricht onze samenleving

Geldrop-Mierlo. De financiële steun voor onze minima wordt steeds minder, 
ondanks de verkiezingsbelofte van onze gemeenteraad. Op 8 april 2013 eva-
lueerde onze raad het minimabeleid. Directe aanleiding was mijn inspraak van 
2 maanden eerder.

Lokaal beleid
De Haagse politiek bepaalt in wetten 
waaraan iedere gemeente zich moet 
houden, maar laat ook ruimte voor lo-
kaal beleid. Dat is ook zo met de WWB, 
Wet Werk en Bijstand. In “buitenwette-
lijke” regels wordt lokaal beleid vastge-
legd. De burgers van Geldrop-Mierlo 
kozen er voor om minima zo veel als 
mogelijk te ontzien. Dat is ook eigenbe-
lang, omdat de kracht van een samenle-
ving staat of valt met de sterkte van de 
zwakste schakels. Als mensen niet goed 
voor zichzelf kunnen zorgen worden ze 
minder inzetbaar. De gevolgkosten en 
vooral het persoonlijk leed zijn, zeker op 
langere termijn, nauwelijks te overzien. 

Controle door onze politici
Raadsleden zetten de wens van de kie-
zers om, in een duidelijk uitvoerbare 
opdracht voor het college van B&W en 
moeten de correcte uitvoering daarvan 
controleren.

In 2012 ontvangen we signalen dat de 
ondersteuningsaanvraag van minima, 
vooral bij medische zorg, steeds vaker 
wordt afgewezen. Na mijn inspraak be-
looft de raad beterschap en het gaat 
een tijdje goed; eerdere afwijzingen 
worden alsnog toegekend. Begin 2013 
is de situatie nog slechter dan in 2012 
en we spreken opnieuw in. De raad 
schrikt en steekt “ruimhartig” de hand in 

eigen boezem. Het is moeilijke materie 
en het zou kunnen dat er geen duide-
lijke opdracht naar ons college ging. Dat 
college wijzigde per 1 september 2012 
de uitvoeringsregels nog ingrijpender, 
vooral door lokale regels te schrappen, 
en “vergat” om de raad en onze burgers 
daar duidelijk over te informeren.

De raad belooft een onderzoek en daar-
na besluit hoe ze hiermee verder gaat 
en zal mij, de inspreker, daarvan op de 
hoogte houden. Als gewoonlijk bied ik 
aan om aan te tonen waar het niet goed 
gaat. Indien nodig per fractie of zelfs per 
persoon.

Evaluatie minimabeleid
Er is 55 minuten uitgetrokken voor de 
evaluatie en hoopvol bezet ik, 8 april 
2013, de laatste plaats op de publieke 
tribune. In opdracht van de raad stelde 
de Socialistische Partij vragen aan ons 
college. Samen met de antwoorden 
krijgen wij ze ook. Mijn boze mail gaat 
diezelfde avond nog naar alle fracties. 
De vragen missen elke diepgang en de 
reactie van het college is uitermate zwak 
en ontwijkend.

Het publiek mag alleen luisteren naar de 
onzin die over en weer gaat. Er is on-
enigheid over het doel van de evaluatie 
en er is zelfs iemand die vindt dat we 
alles maar aan Den Haag moeten over- 

laten. Met andere woorden: “Lokale po-
litiek en gemeenteraad overbodig.” De 
enige zinnige opmerking komt van Bert 
van Leijsen (CDA) die er aan herinnert 
dat jarenlang miljoenen, bestemd voor 
minima, niet aan hen werd uitgegeven. 
De voorzitter concludeert al na 20 minu-
ten dat “wij” ruimhartig zijn, omdat het 
college dat nog eens gezegd heeft…

Om je rot te schamen
In het verleden was ik regelmatig onder 
de indruk van het inlevingsvermogen en 
de daadkracht van raadsleden, die toch 
hoofdzakelijk op populariteit gekozen 
worden. 

Nu ben ik zwaar teleurgesteld. Commu-
nicatie met de burger heeft op papier 
de hoogste prioriteit, maar als de ma-
terie wat moeilijker wordt dan neemt 
geen enkel raadslid de moeite om mijn 
bewijs te bekijken. Natuurlijk heb ik de 
wijsheid niet in pacht, maar door niet 
met mij in overleg te gaan demotiveert 
onze raad iedere burger met een initia-
tief. Misschien hadden ze hun dag niet, 
maar dat mag uiteraard nooit ten koste 
gaan van onze minima. Om je rot te 
schamen…

Tot slot
Na de raadsronde moest ik bijkomen van 
dit onvermogen van mijn lokale politici. 
Ook omdat enkele dagen later een, 2 
pagina’s groot, artikel van één der frac-
ties jubelt over het goede contact met 
de burger en haar ruimhartige beleid 
voor onze zwakkeren.

Onze raad heeft nu 2 opties. Toegeven 
dat “ruimhartige” solidariteit met de 
zwakste schakel van onze samenleving 
geen prioriteit meer heeft of doen wat 
ze haar kiezers beloofde en alles snel 
met terugwerkende kracht corrigeren.

Reactie
U kunt reageren via de redactie van dit 
blad of via de website van De Mondige 
Minima Geldrop-Mierlo: www.dmmgm.
nl. Daar vindt u ook een iets langere ver-
sie van dit artikel, inclusief verwijzingen.

Marc Albers

Ingezonden brief, aangeboden door De Mondige Minima Geldrop-Mierlo
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Rob Gelsing

W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Afgehaakt
Afgelopen wijkoverleg hebben we afscheid genomen van Paul van Campen 
van Wijkvereniging ’t Goor. Paul is gestopt uit frustratie over de communicatie 
met de gemeente over het uitbreiden van de parkeerplaatsen in de Walewein-
laan. Jammer, want Paul werd binnen het wijkoverleg gewaardeerd door zijn 
zorgvuldige inbreng. Zijn vertrek bracht veel discussie los: hoe heeft het zover 
kunnen komen, hadden we hem vanuit het Wijkoverleg niet beter kunnen 
ondersteunen. Maar gedane zaken nemen geen keer. 

Een paar dagen later ga ik toch even 
bij Paul langs. Wat is er nu allemaal ge-
beurd? In december 2011 zit het wijk-
blad bij hem aan tafel om kennis te ne-
men van het plan dat de Wijkvereniging 
heeft opgesteld om het aantal parkeer-
plaatsen in de wijk met 35 plaatsen uit 
te breiden. Dit plan is naar de gemeente 
gestuurd met de vraag om overleg. Dat 
gebeurde niet. De gemeente kwam zelf 
een kijkje nemen, maar het was niet mo-
gelijk om samen, ter plaatse, door het 
plan te lopen. Uiteindelijk werden er 9 
extra parkeerplaatsen aangelegd. Vol-
gens Paul had hij de gemeente regelma-
tig gevraagd om overleg, maar werd dat 
telkens geweigerd. 

Daarna werd door de Wijkvereniging 
aan de gemeente gemeld dat aan het 
begin van de Waleweinlaan een viertal 
bomen stond, dat bijna dood was, of 
deze gerooid kon worden. De gemeente 
meldde terug dat ze al een plan hadden 
opgesteld. De 4 bomen zouden vervan-
gen worden door 2 nieuwe en tegelijk 
zouden de 11 parkeerplaatsen ter plaat-
se aangepast worden. Hierdoor zouden 
er 2 plaatsen vervallen. 

De Wijkvereniging gaf aan na overleg 
met de betrokken bewoners, het niet 
eens te zijn met dit plan. Volgens de ge-
meente was het alleen mogelijk om een 
officieel protest in te dienen tegen dit 
plan. De Wijkvereniging heeft toen een 
officiële klacht tegen de reconstructie 
van de parkeerplaatsen ingediend. Hier-
bij was direct al sprake van een commu-
nicatieprobleem. Volgens de gemeente 
was een klacht tegen het kappen van de 
bomen ingediend. 

Klachtencommissie 
Tijdens de behandeling van de klacht 
door de klachtencommissie werd de 
klacht gegrond verklaard. Na de uit-
spraak van de klachtencommissie is een 
brief vanuit de gemeente gestuurd. We 
geven een stukje van de deze brief weer: 
“De informatievoorziening naar u toe is 
derhalve onvoldoende tijdig, zorgvuldig 
en adequaat geweest. Van een onbe-

hoorlijke gedraging in de zin van artikel 
9:1 van de Algemene wet bestuursrecht 
is in dit kader naar het oordeel van de 
commissie dan ook sprake.” De brief is 
ondertekend door burgemeester Don-
ders en gemeentesecretaris van Vlerken. 

Met Van Vlerken is daarna contact op-
genomen om de soms gebrekkige 
communicatie tussen gemeente en 
wijkvereniging(en) te bespreken. Dit is 
geïnitieerd door het Wijkoverleg, in het 
gesprek is ondergetekende ook aanwe-
zig. Als voorbeeld is de communicatie 
tussen Wijkvereniging ’t Goor en de 
gemeente genomen. Maar meerdere 
voorbeelden zijn genoemd. Tijdens het 
gesprek werd duidelijk dat de gemeente 
met de Wijkvereniging contact zou op-
nemen over de parkeerplaatsen. Toen in 
maart 2013 een brief bij alle bewoners 
binnenviel waarbij gekozen kon worden 
uit 2 opties knapte er iets bij Paul. Geen 
overleg, maar een simpele keuze uit 2 
opties waarover geen overleg was ge-
voerd. 

Door de reactie van de gemeente dach-
ten veel wijkbewoners dat de Wijkver-
eniging een klacht tegen het kappen 
van de bomen had ingediend en niet 
tegen het opheffen van 2 parkeerplaat-
sen. “Je moet dan telkens terug naar je 
achterban om te vertellen hoe het wer-
kelijk zit.” legt Paul uit: “Dat is nog eens 
dubbel frustrerend.” 

Wijkoverleg
Nu ook het Herdersveld vertegen-
woordigd is in het Wijkoverleg zijn alle 
deelwijken vertegenwoordigd. Dan is 
het zuur om te horen dat de vertegen-
woordiger van ’t Goor vertrekt. Zeker 
vanwege de genoemde reden. In het 
Wijkblad is al meer geschreven over de 
soms gebrekkige communicatie met de 
gemeente op sommige punten waar op 
andere punten juist wel een positieve sa-
menwerking mogelijk blijkt te zijn (bv. de 
schoonmaakactie in de Coevering). 

Paul, bedankt voor je plezierige inbreng 
in het Wijkoverleg en hopelijk komt er 
een nieuwe vertegenwoordiger vanuit ’t 
Goor binnen het Wijkoverleg. 

Rob Biesters

De parkeerplannen uit 2011
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Naast Winkelcentrum Coevering 
 

www.automaas.com 
 

Zo werkt “Samen Werkt”
Woensdagavond 29 mei kwamen in Wijkcentrum De Dreef de vele vrijwilli-
gers bij elkaar  die geholpen hebben bij de grote voorjaars schoonmaakactie 
in de Coevering. Zij kwamen voor een hapje en een drankje, maar vooral om 
elkaar te spreken en de grote actie te evalueren. 

Op zes achtereenvolgende woensdagen 
en verspreid over heel de wijk stonden 
op verschillende plaatsen in de wijk tel-
kens twee containers. Hier konden de 
bewoners van de wijk hun overtollige 
zaken kwijt. Vrijwilligers zorgden ervoor, 

dat alles op de juiste manier en vooral 
veilig is verlopen. Op dezelfde plaats 
stond een grote partytent, waar men 
koffie en thee kon drinken, verzorgd 
door bewoners. Ik heb ook vlaai en wor-
stenbroodjes voorbij zien komen. Van 

alle kanten waren oranje hesjes te zien. 
Vrijwilligers op weg naar de containers 
met kruiwagens vol afval. Vaak werd er 
veelvuldig met elkaar gebuurt over het 
reilen en zeilen in de buurt. Jongeren en 
kinderen zetten zich in om papier te prik-
ken en hier en daar wat te helpen. 

Wethouder Ton Steenbakkers was er 
woensdagavond bij om niet alleen 
de vrijwilligers en organisatoren Hans 
van Brunschot en Huub Metten te prij-
zen, maar ook woningbouwvereniging 
Woonbedrijf, dat heeft bijgedragen. 
Belangrijker nog was zijn betoog over 
het feit, dat de binding in de wijk van 
belang is. Elkaar kennen, gekend wor-
den. Meedenken en elkaar aanspreken. 
De gemeente kan niet afdwingen, dat 
bewoners komen met goede ideeën. De 
gemeente kan ze wel ondersteunen.

Adri Matheussen, gemeente Gel-
drop
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Beste bewoners,
Middels het wijkblad wil ik mijzelf graag nader aan u voorstellen. Mijn naam 
is Ilse van den Heuvel (46) en ik ben werkzaam als wijkagent in Geldrop, in 
de wijk de Coevering.

In 1999 ben ik gestart met de politieop-
leiding in Limburg-Noord. Na een aantal 
jaren in Horst te hebben gewerkt, heb 
ik de overstap naar Brabant Zuid-Oost 
gemaakt. In 2006 werd ik tewerkgesteld 
als hoofdagent in Eindhoven op de af-
deling Stratum/Gestel. Na vier jaar  ben 
ik als wijkagent in Woensel aan de slag 
gegaan. Nu heb ik de overstap gemaakt 
naar de afdeling Geldrop-Mierlo-Nuenen 
en ben ik gestart als wijkagent van de 
Coevering.

Wat doet de wijkagent
De wijkagent legt de verbinding tussen 
u en de politie en is de ogen en oren 
van de politie in de wijk. Samen met 

een netwerk van partners draag ik mede 
zorg voor het vergroten van de leef-
baarheid in uw wijk. Hiervoor probeer 
ik zoveel mogelijk in de wijk aanwezig 
te zijn, maar dit is helaas niet altijd haal-
baar. Naast mijn werkzaamheden als 
wijkagent draai ik tevens ook mee in de 
noodhulp, bij evenementen en bij ge-
biedsgebonden politiezorg. Daarnaast 
woon ik diverse overleggen bij in het 
belang van de wijk. Hierdoor ben ik niet 
altijd zichtbaar in de wijk, maar wel altijd 
voor de wijk bezig.

De focus van mijn werkzaamheden is 
met name gericht op de politietaak, wel-
ke u kunt terugvinden in artikel 3 van 
de Politiewet. In het kort draag ik zorg 
voor de handhaving van de openbare 
orde en verleen ik hulp aan hen die dat 
behoeven. Door deze taakstelling houd 
ik mij minder bezig met leefbaarheid-
problematiek, zoals burenruzies, par-
keerproblematiek, hondenoverlast, etc. 
Mijn functie in dergelijke problemen is 
het signaleren van en het doorverwijzen 
naar de juiste organisatie. De politie gaat 
deze problematiek dus niet uit de weg, 
maar legt deze neer bij de juiste verant-
woordelijke, professionele organisatie.

De burger
De burger is in mijn ogen een belang-
rijke schakel binnen het leefbaar houden 

van een wijk. U weet als geen ander 
wat er leeft in een wijk. Zoals wij wel 
eens noemen zijn de burgers ‘de ogen 
en oren van de wijk’. Daarom is het van 
belang dat burgers elkaar zoveel moge-
lijk opzoeken in burgerparticipaties. De 
buurtvereniging en buurtpreventie zijn 
twee voorbeelden waarbij u invloed 
kunt uitoefenen op het vergroten van 
de leefbaarheid. Hoe groter de cohesie 
in de wijk, hoe sterker en leefbaarder de 
wijk zal worden. Immers: ‘samen staan 
we sterk’.

Ontwikkelingen
Zoals u wellicht al in de media verno-
men heeft, is de politie aan het reor-
ganiseren. De politie in de gemeenten 
Geldrop-Mierlo, Nuenen, Cranendonck, 
Heeze-Leende, Valkenswaard en Son en 
Breugel gaat het nieuwe politie-basis-
team Dommelstroom vormen. Binnen 
de nieuwe politieorganisatie wordt ge-
zocht naar de beste samenwerking en 
wordt er gekeken naar de invulling van 
diverse functies. Vooralsnog blijf ik uw 
wijkagent en zult u, als burger, weinig 
merken van deze ontwikkelingen.

Contact
Ervaart u overlast of heeft u klachten of 
opmerkingen, dan kunt u in veel geval-
len bij uw gemeente terecht. U kunt de 
gemeente bereiken via het algemene 
nummer 14040. Ziet u verdachte situa-
ties, die u aan de politie wilt doorgeven, 
dan kunt u ons bereiken op 0900-8844 
of bij spoed via 112. U kunt ook een mel-
ding maken bij Meld Misdaad Anoniem 
(MMA), 0800-7000. 

Wilt u mij persoonlijk spreken, dan kunt 
u mij op verschillende manieren berei-
ken. Middels het telefoonnummer 0900-
8844 kunt u zich laten doorverbinden of 
een terugbelverzoek plaatsen. 

Tevens kunt u mij vinden op twitter:  
@brigadierCVRNG. 

Samen maken wij de wijk veiliger. Ik 
hoop op een goede en vruchtbare sa-
menwerking!

Tot ziens in de wijk!

Ilse van den HeuvelGELIJKE KANSEN VOOR IEDEREEN 
www.geldrop-mierlo.pvda.NL
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Voor de lol in de kronkels
Een zwart-witte wolf in een flitsend ontwerp siert de omslag van de Face-
bookpagina van dansschool Flow. De graphic heeft nog het meeste weg van 
een linosnede. Een fraai boegbeeld, maar wat heeft dat te maken met dans? 
‘Nou’, zegt mede-eigenaar van de dansschool van Ben Habraken (21), ‘wolf is 
‘gewoon’ Flow, maar dan andersom geschreven.’ Praktisch ingesteld dus. Ook 
aan de kleding wel te zien. Trainingsbroek, sneakers en t-shirt. Losjes, casual, 
niet al te gek. Maar om z’n outfit helemaal af te maken draagt Ben een blauw 
hoedje en glimmende oorbellen. Een outfit dus met meer dan alleen kleding 
die dans het beste dient. Net even iets verder doorgedacht. Net als bij het 
logo. Naast een danser is B immers ook mede-eigenaar van een dansschool, 
een ondernemer.

Foto’s met vooral kleine B-boys, maar 
ook girls schitteren in een hele verzame-
ling foto’s op dezelfde Facebookpagina 
(www.facebook.com/DansschoolFlow). 
Alle cursisten in een trainingsbroek, 
want bij Flow is baggy de mode. Swea-
ters, sneakers en petjes horen erbij. De 
kleding past zich aan de drager aan, in 
plaats van andersom.

Dat moet ook wel, met alle duizeling-
wekkende handstands, headspins en 
windmills. De laatste ziet er inderdaad 
uit als wat de naam doet vermoeden: 
benen draaien in de lucht als de wieken 
van een molen. Je strakke spijkerbroek 
kun je maar beter in je kast laten hangen 

als je naar de dansschool komt die van 
Ben én Richard Plantaz (23) is. Docenten 
en cursisten halen zo op het oog hals-
brekende toeren uit, maar dat is schijn. 
Ze weten als geen ander hoe het moet. 
Op een pompende beat, met een snelle, 
diepe bas. Funk, hiphop R&B. Na de les-
sen draaien en rollen sommige cursisten 
én docenten zich in de kronkels. Voor 
zichzelf, voor de lol. Want daarom gaat 
het uiteindelijk. 

‘Het is écht allemaal veel groter gewor-
den dan ik had verwacht’, zegt Ben 
enthousiast. ‘Zestig cursisten zijn er nu 
bij de dansschool aangesloten’, schat 
hij. Naast dat hij veel tijd kwijt is aan 

de dansschool, bezorgt hij pizza’s als bij-
baan. Een leuke baan, vindt hij. ‘Maar 
dit – onze dansschool –  staat echt boven 
werk.’ 

In november 2011 begonnen ze met 
Flow. ‘Ik belde alle basisscholen in Gel-
drop op. Dat ging dan zo, heel makke-
lijk eigenlijk: “Hé jongens, ik geef work-
shops”. Zo simpel kan het dus zijn. Vanaf 
toen is het balletje gaan rollen.’ 

‘Ik begon zelf met dansen omdat ik het 
mooi vond om te zien hoe mensen op 
hun handen liepen. Zo begon het in 
mijn vriendengroep: wie kan het langst 
op zijn handen lopen. Pas daarna is 
het dansen gekomen. Nu geef ik les in 
breakdance. Vroeger wilde ik rijk wor-
den met een dansschool. Nu weet ik: je 
wordt er niet rijk van. Ook niet nu de 
dansschool drie avonden in de week 
draait: op maandag, dinsdag en donder-
dag. Nu ben ik gewoon alleen maar heel 
blij met wat we nu hebben.’

Alexander Bulthuis 

Grote boeken- 
en platenmarkt 
Stichting Actie voor Haïti houdt op zon-
dag 23 juni de jaarlijkse grote boeken- 
en platenmarkt. Duizenden boeken, el-
pees en cd’s worden dan tegen scherpe 
prijzen verkocht in Wijkcentrum De 
Dreef te Geldrop.

Actie voor Haïti is al sinds 2003 actief be-
zig om geld in te zamelen voor kinderen 
in Haïti. Meer informatie over de activi-
teiten van Stichting Actie voor Haïti is te 
vinden op www.actievoorhaiti.com.

De grote boeken- en platenmarkt op 
zondag 23 juni is van 11.00 tot 15.00 
uur in wijkcentrum De Dreef. Entree is 
vijftig eurocent per persoon. 

In mei zijn er in de 
Coevering 26 zakken 
zwerfvuil verzameld.
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de 
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de uit-
gever geen verantwoordelijkheid voor onvoor-
ziene gevolgen, veroorzaakt door fouten  in de 
gegevens die door derden zijn aangeleverd. 
Ingezonden stukken kunnen ingekort of gewei-
gerd worden. Plaatsing wil niet zeggen dat de 
redactie het eens is met de inhoud. 

Inleveren kopij voor het 
volgende wijkblad: 1 sept 2013 16

Horen, zien ????
een kwade nacht verveelde ik me rot en 
besloot om eens zonder waarschuwin-
gen de salontafel nader te onderzoeken. 
In het duister zette ik mijn voorpoten 
er op en rook een bekend luchtje van 
de grote baas. Hap, ik had het in mijn 
bek. Het bleek een blauw pakje te zijn 
met iets waar ik anders niets van krijg. 
Na het op de grond openen kwam er 
allemaal bruine troep uit en een oranje 
pakje met witte velletjes papier. Dat was 
lollig. Ze smaakten nergens naar maar 
kleefden soms. Om zeker te weten of ze 
dat allemaal deden heb ik ze allemaal uit 
gepakt. Helaas kleefden sommigen wat 
beter dan de andere zodat de hele ka-
mer vol lag met stukjes en propjes. Dat 
bruine spul smaakte helemaal niet lekker 
en heb ik in twee hoopjes maar op de 
vloer laten liggen. Een ding snap ik niet, 
hoe kan de baas zoiets laten roken.

Zoals iedereen snapt, moeten wij pup-
pies alles leren. Hierbij hoort ook alles 
proeven, ook buiten. Het begon met 
takjes, hierna een Mc Donald beker-
tje dat rook zo lekker. Toen ik na enige 
tijd samen met die grote zwarte oudere 
hond werd uitgelaten ging ik nog meer 
snuffelen. Ook zag ik hem regelmatig 
wat eten, dus ook dat ging ik nadoen. 

Ik moet er immers nog van groeien! Op 
een gegeven moment begonnen mijn 
drolletjes  wel erg zacht te worden en 
die van hem nog niet. Een paar dagen 
later begon ook hij met spetteren, en 
thuis heel zielig te doen. Hij wou niet 
eten, alleen af en toe een slokje water 
om daarna weer heel stil te blijven lig-
gen. Zelfs spelen met mij deed hij niet 
meer. Het woord dierenarts vloog weer 
door de kamer. Maar ja wat doe je met 
twee zielige honden, wel, je nodigt de 
dokter thuis uit. Eenmaal binnen keek ik 
eerst de kat uit de boom, om langzaam 
maar zeker de goede man te gaan be-
snuffelen. Die grote bleef voor Pampus 
liggen en ik  geloofde het wel. Nadat de 
klachten besproken waren dook de arts 
in zijn koffertje, deed wat geheimzinnigs 
en gaf de dooie pier een prikje. Daarna 
was ik aan de beurt. Eerst voelde ik niets 
maar even later zat ik te krabben en ren-
de even piepend door het huis. Toen de 
dokter wegging heb ik hem niet uitge-
zwaaid met mijn staart. De volgende da-
gen knapten wij allebei weer op mede 
dank zij de extra leverworstplakjes met 
iets wits er in. 

Zar Blok

Inmiddels ben ik al weer wat gegroeid. 
Mijn kop kan nu zonder problemen 
boven de salontafel uit komen. Dit be-
vordert mijn geurkennis en het aantal 
waarschuwingen, zo van kop van tafel 
of eu!  Aldoende leer ik heel wat bij. In 

Thema boxen verhuur

Kijk voor meer informatie op 
www. doeselaarevents.nl en/of 

www.huureenfeestbox.nl. Hou ook onze 
Facebookpagina in de gaten voor acties:  

www.facebook.com/Doeselaarevents.

Voor bijvoorbeeld een princessen/barbie 
feest. Waarbij je ook nog een echte 

kapper kunt bijboeken die je haren extra 
mooi opsteekt.

Tel. 06-42072504  Email: info@doeselaarevents.nl

Toekomst Wijkblad
We hebben veel reacties gehad op het 
vorige wijkblad. Vanuit het bestuur van 
Wijkcentrum De Dreef is al aangegeven 
dat men er alles aan wil doen om het 
Wijkblad door te zetten. Ook is er intus-
sen een nieuwe coördinator voor de 
bezorgers gevonden, en heeft een 4-tal 
mensen zich opgegeven om de redactie 
te komen versterken. 

Nadat dit Wijkblad gedrukt is komen we 
bij elkaar om te bekijken hoe we verder 
gaan. De verwachting is daarom dat het 
volgende Wijkblad in september weer 
netjes in uw bus ligt. Het laatste nieuws 
kunt u op onze website lezen.

Afscheid
Intussen hebben we afscheid genomen 
van Cor van Dee. Cor heeft nadat Bert 
Sleutjes gestopt is met het aansturen van 
de bezorging deze taak op zich geno-
men. Daar gaat hij na dit Wijkblad mee 

stoppen. Cor zal vanuit De Dreef nog wel 
zorgen voor de maandagenda en ander 
nieuws. Cor, bedankt voor je inzet. 

De redactie wenst u een prettige 
vakantie. 


